
Referat 
        

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: Kirstinedalsskolen, 8. november 2017 kl.18:00 – 21:00 

Møde. NR. 12 – 2017/18 

Tilstede 

Forældre: Lasse Odgaard, Kevin C. E. Larsen, MartinW. Villman, 

Rikke Villesen, Annette Nordal Lund, Lisbeth Gladov, Britta 

Iversen 

Elever: Molly  

Medarbejdere:  Michael Junker og Susanne Mott 

  Ledelse: Søren Fini Christensen  

 

  

Afbud Søren Bruun og Christoffer 

Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 

 
Punkt til beslutning 

 

Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet 

 
Orienteringspunkt 

 

Der kommer vandautomat i P2 og evt. i 

P3, hvis der kan etableres afløb.  

 

Spørgsmål om elevrådets arbejde vedr. 

rene toiletter.  

 

Bestyrelsen foreslår at elevrådet 

udarbejder en årsberetning/årshjul.  

 

3. Bestyrelsens deltagelse i 

forældremøder 

Forslag om at bestyrelsesmedlemmer 

fordeler klasser/årgange, således at der 

på hvert forældremøde er en 

repræsentant fra bestyrelsen tilstede. 

 

Der er opbakning til forslaget og 

bestyrelsen vil gerne i dialog med 

forældrene, det er et rigtig godt 

signal. 

Synlighed  er vigtigt bestyrelsen.  

 



 
 

Punkt til drøftelse 
 

Ledelsen sørger for at 

forældremøderne bliver annonceret 

for bestyrelsen, således at de kan 

blive fordelt.  

 

4. Antimobbestrategi 

Ledelsen fremlægger et forslag til 

revideret antimobbestrategi. 

 

 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

Bestyrelsen ønsker at princippet også 

bliver kommunikeret ud i punchlines så 

forældrene kommer til at kende den.  

 

Opdateringen af princippet skal 

kommunikeres ud til forældrene på 

forældreintra og hjemmesiden. 

 

Princippet er godkendt.  

 

5. Kostpolitik 

Bestyrelsen bør drøfte om 

Kirstinedalsskolen skal have en 

kostpolitik, samt hvad en sådan skal 

indeholde og hvordan vi udarbejder den.  

 

Punkt til drøftelse 
 

Ledelse og medarbejdere udarbejder 

et forslag til kostpolitik. 

6. Økonomi 

Ledelsen gennemgår den vedhæftede 

økonomioversigt – oversigten bliver 

eftersendt 

Punkt til drøftelse 
 

SF gennemgik det udsendte budget.  

7. Nyt fra: 

-formanden 

  -Bestyrelsesvalg 2018 

  -Brobygningsmøde 

  -Postkortkampange 

 

-medarbejderne 

 

-ledelsen 

  -indeklima 

  -ansættelser 

  -åbenthus den 15/11 17-19.30 

     -drøftelse af automat  

Bestyrelsen har uddelt postkort og 

langt de fleste forældre har taget 

rigtig godt imod kampangen. 

Kampangen forsætter frem mod 

valget.  

Bestyrelsen var talstærkt 

repræsenteret til brobygningsmødet. 

Udbyttet var begrænset.  

Der er valg for halvdelen af 

bestyrelsen til foråret. Valget skal på 

dagsordenen til det næste 

bestyrelsesmøde.  



Køge Kommune har i gang sat et 

arbejde omkring Trio-samarbejdet 

med fokus på Professionel Kapital.  

Indeklimaet er undersøgt i P1 og P3, 

resultatet viser at der ikke er 

udfordringer med skimmel.  

Der er ansat 2 nye lærere pr 1/12. pr 

1/11 er der ansat en ny 

pædagogmedhjælper. Der er desuden 

ansat en medarbejder til at hjælpe på 

PLC. 

Bestyrelsen synes det er en god ide 

med en automat, men det skal 

undersøges grundigt inden vi indgår en 

aftale.  

Velkomstfolderen er blevet opdateret 

og bliver sendt til bestyrelsen, så der 

er mulighed for at kommentere på den.  

 

8. Evt. 

 

SF skal komme med et udspil til 

valgfaget Ungdomsliv, således at Kevin 

kan gå videre med det. 

  

9. Lukket punkt  

 

Der serveres en let anretning ved mødets start. 


